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ATO’daki FETÖ’ye savaş açtı
AYKUT GÖREN

ABONE OL      

Bezci’nin istifasının beklenen bir karar olduğunu belirten ATO Başkan adayı Osman
Gökçek, “Tırnak ucu kadar FETÖ bağlantısı olanları gerekli yerlere bildiririm”dedi
ATO'da Başkan Salih Bezci ve 9 yönetim kurulu üyesinin şok istifasının ardından başkanlığa aday
olduğunu açıklayan Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Melih Gökçek'in oğlu Osman Gökçek SABAH
Ankara'ya önemli açıklamalarda bulundu. Aynı zamanda Beyaz TV Genel Koordinatörü olan Gökçek,
"Öncelikle ATO Başkanlığı'nın ve yönetiminin en önemli yapması gereken istişare ve birlikte hareket
etmektir. ATO'daki meslek komitelerinin sıkıntılarını ve dertlerini dinleyerek çözümler üretmek lazım.
Şimdi herkes Ticaret Odası'ndaki tüm mesleklerin sıkıntılarını biliyorum derse yanlış olur. Bütün
meslek gruplarının kendine ait sorunları ve sıkıntıları var. Bunları da oranın komite ve meclis üyeleri
ile istişare ederek çözebilirsiniz. Ben istişareye çok önem veren yapıda bir kişiyim. Eğer seçilirsem
bütün komitelerle sorunların çözümü noktasında gerek bürokraside gerek belediyelere gerekse
STK'larla bir köprü vazifesi görerek sıkıntıları aşmayı hedefliyorum. Yapmamız gereken en önemli
işlerden biri de TOBB ile çok uyumlu çalışmak gerekiyor. TOBB ile ortak hareket eden bir ATO'nun
kente daha çok katkı sağlayacağını düşünüyorum. Çünkü biliyorsunuz TOBB'da 365 tane oda ve
borsa bulunuyor. Bu yüzden Sayın Rıfat Hisarcıklıoğlu'nun tecrübelerinden faydalanarak iyi işlerSON DAKİKA
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yapılacağına inanıyorum" diye konuştu.

"YENİ BİNAYA İHTİYAÇ VAR"
ATO'nun acilen yeni bir hizmet binasına ihtiyacı olduğunu belirten Gökçek, "Ankara Ticaret Odası'nın
bina durumu çok sıkıntılı… Yıllardır bir bina yapılamadı. Şu an mevcut arazi ATO'ya ait… Buraya
ATO'ya yakışır bir bina yapmak lazım. Ankara'da ara eleman dediğimiz kişilerin yetiştirilmesi
konusunda çok ciddi okullara ihtiyaç var. Ayrıca ATO'da insanların gelerek saatlerce kuyrukta
beklemesinden dolayı 'e-ATO' dediğimiz bir sistemin gelerek tamamen orada elektronik ortamda
üyelerimizi yormadan işlemlerini yapmalarını sağlayacağız. Bugün ATO'nun toplumsal olaylarda da
mutlaka vatandaşın ve esnafın yanında olacak hareketleri göstermesi lazım" şeklinde konuştu.

?ÖNCELİĞİMİZ FUAR ALANI OLACAK
Başkanlığa seçilmesi durumunda Ankara'ya yapılması planlanan fuar alanının üzerine çalışacaklarını
ifade eden Osman Gökçek, "Yerli ve yabancı sermayenin Ankara'ya çekilmesi adına çok ciddi
faaliyetler yapılabilir. Bunlardan bir tanesi fuar alanıdır. Fuar alanını acilen yapmak lazım… Ankara'da
bugün hala bir fuar alanı yok. Ticaret Odası bunu çok yapmak istedi ama yapamadı. Bu konu ile ilgili
bir çalışma mutlaka yapılması gerekiyor. Benim aklımda tabi çok daha büyük projeler var ama bu
projeleri 12 ay gibi bir süre içerisinde tamamlayamayız. Bu projeleri de zaman içerisinde
açıklayacağım" ifadelerini kullandı.

BEKLENEN BİR İSTİFAYDI
Salih Bezci'nin istifasının beklenen bir karar olduğunu söyleyen Osman Gökçek, "Sayın Bezci istifa
ederken ailesi ile de bunu konuştuğunu dile getirdi. 4 aydır kendisinin konuştuğu konunun hepimiz
tarafından bilindiğini söylemek isterim. Salih Bezci'nin istifası bende bir şok etkisi yaratmadı. Tam
tersine ATO'nun tekrardan yenilenme sürecine bir katkı olarak değerlendiriyorum" şeklinde konuştu.

MECLİS ÜYELERİ FETÖ'YÜ SORDU
FETÖ'nün önemli yuvalarından biri olan ATO'da bu yapıyla mücadele edeceğinin altını çizen Gökçek,
"Bir gün Meclis toplantısında üyeler bana sordular, 'Eğer başkan olursanız FETÖ ile ilgili mücadeleniz
nasıl olacak?' Onlara, 'En yakınım olduğuna inandığım kişi dahi olsa ve bu kişinin FETÖ ile tırnak ucu
kadar bağlantısı olduğunu görürsem devletin kurumlarına bildiririm ve sizlerde yakınınızdaki
FETÖ'cüleri bana bildirin benimde bu konuda köprü vazifesi görmemi sağlayın' dedim. Çünkü FETÖ
bir vatan haini… Bir işgal kadrosudur. Bu alçaklarla mücadele toplumun her kesiminde yapılması
gerekiyor. Eğer FETÖ ile ilgili ATO'da bir kişi varsa başkan olayım, olmayayım bu kişileri gördüğüm an
gerekli kurumlara bildiririm. Çünkü ben FETÖ'nün karşısında duran, onların yok olmasını isteyen
birisiyim" diye konuştu.

ESNAF KARNE VERECEK
ATO seçiminde başkan olamaması durumunda 12 ay sonra yapılacak diğer seçimdeki adaylığı ile
ilgili soruyu da değerlendiren Gökçek, "Şimdi ATO'da 140 bin tane üye var. Bu 140 bin esnaf size bir
karne verecek. Eğer sizi severse ve beğenirse bir dahaki seçimlerde tekrar sizi seçer. Beğenmezse
seçmez. Hiç kimse 140 bin kişinin iradesine ipotek koyabilme şansına sahip değildir. Bu gayet
demokratik bir ortamdır. Ben Osman Gökçek olarak inanışımda demokrasi her zaman ön plandadır.
Olandan sonra hareket etmenin daha doğru olacağına inanıyorum. Hayırlısı ile bir seçimi görelim



ondan sonra bunun cevabını vermiş olayım" görüşünü belirtti.

OSMAN GÖKÇEK KİMDİR?
Osman Gökçek, 12 Ekim 1983'te Ankara'da doğdu. Başkent Üniversitesi Uluslararası Ticaret
Bölümünü mezunu olan Gökçek, 2002'de kurulan Keçiören Gençlik Derneği'ne 9 Mart 2003'te başkan
oldu. Gökçek 15 gençlik derneğinin Başkent Gençlik Federasyonu adı altında toplanmasına da
öncülük etti. Kanal 6 televizyonunda 12 hafta boyunca "Var mı Gençlik Gibisi?" adlı programın
yapımcılığını üstlenen Gökçek, 2010'dan beri Beyaz TV Genel Yayın Koordinatörü olarak çalışıyor.
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